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 Protokoll för Lunds dansklubb Gåsastegets årsmöte 2025-03-21 
 
 
 
§1 Mötets öppnande 
Ludwig Ståhl hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Fastställande av röstlängd för mötet 
Röstlängden fastställdes till 63 röstberättigade samt 12 fullmakter. Se separat bilaga. 
 
§3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Till ordförande valdes Annika Borg 
Till sekreterare valdes Anette Johansson 
 
§4 Val av två protokolljusterare och två rösträknare 
Till justerare valdes Patrik Önnerfjord och Lisa Grönblad 
Till rösträknare valdes Patrik Önnerfjord och Lisa Grönblad 
 
§5 Frågan om mötet har utlysts på rätt sätt 

Mötet ansåg att årsmötet utlysts på rätt sätt, trots att svaren på motionerna inte publicerats en vecka 
innan och revisorernas genomgång och yttrande har inte heller publicerats en vecka innan mötet.  
 
§6 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes som förslagits med tillägg av Mats Sonnanders övriga frågor. 

 

§7 Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 
verksamhetsåret 
Ordförande Annika redovisade kortfattat verksamhetsberättelsen. Årsbokslut/årsredovisning 
redovisades av kassör Emily. 
 
Det framfördes förslag på att föregående årsbokslut och årsredovisning redovisas i samma tabell. 
 
§8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret 
Revisorernas berättelse publicerades först idag, vilket är för sent enligt stadgarna.  
357 571,29 kr ombokas för att få rätt i balansen.  
Emily Ståhl föredrog revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning. 
 
En revisor har signerat, den andre pratade Annika med per telefon. Nya dokument kommer att sändas 
till styrelsen.  
 
Årsmötet godkänner förfaringssättet trots att berättelsen publicerades idag. 
 
§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 
 
§10 Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande verksamhetsår 
Styrelsens förslag om att medlemsavgiften för 2026 förblir 300 kr för helår och 180 kr för 
höstterminen (2025-07-01—2025-12-31). 
För de som är 25 år eller yngre, studerande, eller 67 år eller äldre föreslås medlemsavgiften förbli 
150 kr och 90 kr för enbart höstterminen (2026-07-01—2026-12-31). 
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Förslaget fastslås av mötet. 

 
§11 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för kommande verksamhetsår. 
Ludwig Ståhl föredrog verksamhetsplanen för 2025.  
Mötet fastställde verksamhetsplanen.  
 
Emily Ståhl redovisar budgeten 2025.  
Budgeten fastställdes.  
 
§12 Val  
a) föreningens ordförande för en tid av ett år  
Till ordförande valdes: 
Ludwig Ståhl 1 år             Omval 
 
b) ledamöter och suppleanter till styrelsen, halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två 
år 
Mötet valde: 
Florina Mikkelsen 1 år kvar Ledamot  
Allan Pedersen 1 år kvar Ledamot  
Emily Ståhl   1 år kvar Kassör 
Jan Hall                              2 år  Ledamot   Nyval 
Tina Kronberg                    2 år               Ledamot   Nyval 
Gunnar Elmer 2 år Ledamot   Nyval 
 
Christina Holck-Clausen 1 år Suppleant  Nyval 
Felix Albrecht 1 år kvar Suppleant  
Camilla Borgenlöw Eriksson 2 år Suppleant  Nyval 
 
Avgående styrelseledamöter enligt följande 
Åsa Fridh 
Bengt Jacobsson 
Gunilla Lundberg (suppleant) 
Benny Johansson (suppleant) 
 
c) två revisorer och två revisorssuppleanter för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens 
ledamöter delta 
Mötet valde: 
Ordinarie Revisorer 
Benny Johansson 1 år 
Eva Andersson 2 år 
Mats Sonnander 1 år Suppleant 
 
d) tre ledamöter till valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till ordförande 
Mötet valde: 
Ordförande Anne Andersson  1 år kvar 
Ledamöter Ingrid Ericsson 2 år omval 
Patrik Mathiasson                       1 år Nyval 
 
e) ombud till möten där föreningen har rätt att vara representerad genom ombud.  
Mötet beslutade att delegera till styrelsen att själv utse lämplig/lämpliga representant. 

 
§13 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
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Årsmötet beslutade att följa styrelsens yttrande på alla inkomna motioner.  
 

Åldersgräns anges vid vissa kurser för att medlemmen ska veta förutsättningarna. Motionen önskar 
borttagande av ålder vid vissa kurser för att inte utesluta någon som är intresserad. Styrelsen och 
TTK diskuterar den frågan vidare. 
Motion ang arvode till funktionärer. Styrelsen har föreslagit program för att utveckla det vidare.   
Motion ang medlemsavgift.  
 

§14 Övriga frågor 

Mats Sonnander kan vara behjälplig vid samtal med hyresvärden angående förbättring av 

ventilationen i lokalen  

 

Mats Sonnander föreslår arvode till styrelsen för deras betydande arbete. Denna fråga har styrelsen 

redan besvarat i tidigare motion. 

 

Mats föreslår även en dansresa och han återkommer med uppgifter i lämpligt forum, då detta inte är 

en fråga för årsmötet.   

 

Förslag från årsmötet att hitta sätt att bjuda in/skriva kursbeskrivningar för att inte utesluta någon. 

 

§15 Mötets avslutande 

Avtackning av avgående styrelse. 
Mötet förklarades avslutat 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
.........................................  .........................................   ......................................... 
 
Anette Johansson  Patrik Önnerfjord Lisa Grönblad  
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